
 

 

Referat for bestyrelsesmøde, Grundejerforeningen Korslund 

 

Dato:  7. april 2016 

Tid:  kl. 18.30 

Sted:  Hos Jan Mathiasen, Eventyrparken 38 

 

Mødedeltagere: 

Jan, Tom, John, Martin (afbud fra Elna) 

 

Punkt Emne Noter 

0 

 
Besigtigelse af grønne 
områder mm 
 

Gåtur i området. 
Start ved Snehvidevej og via Skagensvej til stien langs 
Aldi. 
Gennem skoven bag Eventyrparken og herefter til 
Tørholmsvej via Eventyrparken. 
Herefter langs stien mellem Rødhættevej og 
Eventyrparken afsluttende hos Jan. 
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Godkendelse af sidste referat 
 

 
OK 

2 

 
Siden sidst 

 Generalforsamling og 
referat 

 Indkomne Mails 
 

Referat af generalforsamling under udarbejdelse. 
Martin skriver kort referat, med diskuterede emner og 
beslutninger. 
 
Henvendelse fra Lars Stoberup 
Han henviser til aftale omkring udarbejdelse af 
hjemmeside.  
Svar: Lars betales 2000 kr, så sagen kan lukkes. 
 
Mail fra Knud Lundegaard med forslag om kontakt til 
Hededanmark til udtynding af skov. 
Svar: Forslag tages med til vurdering i 5 års plan. 
Hededanmark kontaktes. Godt input! 
 
Mail fra Doris Houmann ang hvem der er ansvarlig for 
træer ved stier som kan have rødder der går ind under 
huse. 
Svar: Grundejer har ansvar for at påpege træer som kan 
skabe problemer. Grundejer har som udgangspunkt 
selv ansvar for at udvise rettidig omhug. 



Mail fra Tom Byg ang høje træer, som er til gene i 
forhold til lysindfald på hans grund. 
Svar: Området tages med i 5 års plan. Rene, som er 
direkte nabo med træerne kontaktes, for at høre hans 
forhold til disse. 
Jan tager kontakt til René.  
Emnet behandles igen på næste møde. 
 
Telefonpenge blev diskuteret. Det bør ikke være 
nødvendigt at hvert medlem godtgøres med 800kr. 
Endelig beslutning skal tages ved budgetlægning. 
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Snehvidegaarden 

 Medlemskab i 
grundejerforening? 

 

Grundejer kontaktes for at forhøre om denne ønsker at 
tilslutte sig Grundejerforeningen Korslund. 
 
Jan kontakter Gert. 
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5års plan 

 Gennemgang af 
punkter 

 Økonomi 
 

Der bør inddrages professionel, som kan give forslag til 
forbedringer i området som helhed. 
Jan Kontakter Landlyst 
 
Hede Danmark bør komme med forslag til hvilke 
områder de kan udtynde. 
Tom kontakter Hede Danmark 
 
Jan kontakter andet skovhuggerselskab, som normalt vil 
fjerne træer til gengæld for at aftage flis. 
 
Frivillige hjælpere informeres om at træer der er væltet 
i skoven, samt grene der er til gene for lygtepæle på 
Tørholmsvej må fjernes. 
 
Elna kontakter vores egen gartner, ofr at høre om 
denne at forslag til hvordan områderne fornyes og 
vedligeholdes. 
 
Økonomi og prioriteringsliste gennemgår på næste 
møde.  
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Arbejdsdag / Oprydningsdag 
 

Der afholdes oprydningsdag d. 30. april kl 10.00. 
Beskrivelse til email: 
Oprydningsdag 
Lørdag d. 30. april kl 10.00. 
Det er blevet tid til at få ryddet skrald osv. op i de 
grønne områder. 
Vi mødes på legepladsen og deler os herefter op i 
mindre grupper der fordeles til oprydning i hele 
området. 
Vi forventer at oprydningen varer ca. 1,5 time.  



Når vi er færdige vil der være mulighed for at få kort 
orientering af bestyrelse om hvilke planer der arbejdes 
med i forbindelse med vedligehold af grønne områder 
mm. 
I forbindelse med orienteringen vil der som afslutning 
blive tilbudt en forfriskning. 

6 
 
Næste møde 
 

28. april kl 19.00 Hos Tom Byg, Snehvidevej 12. 
 
Martin udarbejder dagsorden. 
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Evt. 
 

Der er besluttet at bål fjernes. Dette er ikke anvendeligt 
til flis som det ser ud nu. Bliver det liggende vil der 
begynde at komme dyr som lever heri og bålet vil 
samtidig kun vokse sig større. 
 
Der blev diskuteret om kommune betaler sandfang ved 
dræning. Punktet mangler afklaring. 
 
Kan gartner assistere med vedligehold ved 
nybeplantning på Rødhættevej? 
Evt ved at fræse mellem træer? 
Elna kontakter gartner. 

 


